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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Een rondgang door Roosendaal en haar dorpen heeft ons laten zien dat er een enorme groei is in het

onkruid in het openbaar groen en op de verhardingen.

De wethouder heeft aangegeven in de kadernota dat ze gtaag van een C kwaliteit naar B kwaliteit

zou willen. Op de website van de gemeente lezen we dat B kwaliteit op de verhardingen van

toepassing is. Bij navraag blijkt dat de gemeenteraad dit ook zo heeft vastgesteld.

De fractie van de Roosendaalse Lijst heeft hierover enkele vragen:

1. ls de wethouder bekend dat de beeldkwaliteit B van toepassing is op alle verhardingen in de

gemeente Roosendaal? Zo nee, graag een toelichting.

2. Wat is de reden waarom dat de wethouder vraagt om van C naar B kwaliteit te gaan? Graag

een toelichting hierop.

3. Voldoet, volgens de wethoude¡ het onderhoud met het vele onkruid op dit moment aan de

uitstraling en het niveau dat u voor onze stad en dopen voor ogen heeft? Zo ja, graag een

toelichting. Zo niet, wat is hiervoor de verklaring en wat gaat u hier aan doen?

Namens de fractie van Roosendaalse Lijst,

Marco Schillemans en André Verstijlen
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1 ls de wethouder bekend dat de beeldkwaliteit B van toepassing is op alle verhardingen in de

gemeente Roosendaal? Zo nee, graag een toelichting.

De verhardingen worden binnen de ring onderhouden op B-kwaliteit en buiten de ring op C-kwaliteit.

De voet- en fietspaden gaat het college ook buiten de ring op B-kwaliteit krijgen en houden.

Hoe de gemeente haar areaal onderhoudt en op welke kwaliteit is terug te lezen op de site van

gemeente Roosendaal : https://roosendaal. nl/onderhoud-verhardinoen.

2 Wat is de reden waarom dat de wethouder vraagt om van C naar B kwaliteit te gaan? Graag een

toelichting hierop.

Het nieuwe college wil een betere uitstraling van haar buitenruimte. Om dit voor elkaar te krijgen

kiezen we voor voet- en fietspaden voor een upgrade van het nog geldende beleid. Voor het ophogen

van de kwaliteit van voetpaden is een raadsmotie aangenomen. Vanuit prioriteit B, ruim baan voor

fietsers, heeft de raad met het vaststellen van de kadernota ook fietspaden hieraan toegevoegd.

3 Voldoet, volgens de wethouder, het onderhoud met het vele onkruid op dit moment aan de

uitstrating en het niveau dat u voor onze stad en dorpen voor ogen heeft? Zo ia, graag een toelichting.

Zo niet, wat is hiervoor de verklaring en wat gaat u hier aan doen?

Het onderhoud van onkruidbestrijding dient op B-kwaliteit te worden uitgevoerd. Zie hiervoor

https://roosendaal.nl/openbaar-qroen. Op dit moment voldoet beeldkwaliteit B niet overal binnen de

stad en dorpen. Dit is pijnlijk, maar wel waar we mee te maken hebben. Vroeger werd er preventief

onderhoud uitgevoerd (spuiten met gif). Sinds 2016 is dat verboden.

Op dit moment kan men alleen correctief onderhoud uitvoeren door pas in actie te komen als er

onkruid is. ln het voorjaar wordt er gestart om beginnend onkruid middels hete luchten uit te putten.

Bij regenval en hoge temperaturen groeit het onkruid overal, maar men kan gewoonweg niet overal

tegelijk zijn. Dat is ieder jaar terug te zien in geheel Nederland. Daarnaast is het verwijderen van

onkruid tot 30 cm uit de gevel een verantwoordelijkheid van de eigenaren/bewoners zelf. Vaak wordt

dat onkruid wel gezien en als overlast ervaren.

De acties die we nu uitvoeren, naast de nieuwe manier van bestrijden, zijn;

. Stimuleren van het gebruik van de buitenbeterapp, zodat we signalen krijgen (en opvolgen)

van onkruid onder het gewenst niveau
o Uitbreiding extra service teams (via de kadernota) waardoor we meer service gericht en

effectiever onkruid kunnen bestrijden
o Omzetten van ongebruikt grijs naar groenvakken, die daarmee een betere uitstraling krijgen

o Steeds meer passen we een onkruid werende waterdoorlatende voeg toe bij obstakels

. Op plekken waar onkruid lastig te bestrijden is vanwege de ligging, zoals korte stroken tussen

weg en fietspad, wordt printbeton toegepast
. Door de stoepen en fietspaden op een hoger kwaliteitsniveau aan te leggen en te

onderhouden, verkleinen we de maximale toegestane ruimte tussen de tegels. Hierdoor

ontstaat er minder onkruid groei.



Deze maatregelen komen voort uit het collegeprogramma en de kadernota, primair onder prioriteit

nummer 4, zichtbaar beter onderhoud. Het vraagt wel een investering van middelen, maar ook zeker

van tijd, totdat het resultaat overalzichtbaar is. Daarom zijn we blijdat vele inwoners via de

buitenbeterapp en via de serviceteams ons helpen dat doelte realiseren.
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